
PROTOKÓŁ NR VI/15  

 

z sesji Rady Gminy Sędziejowice odbytej w dniu 26 lutego 2015 r. w sali Gminnego 

Ośrodka Kultury w Sędziejowicach w godzinach 930- 12:45 

Faktyczny stan Rady Gminy w dniu sesji- 15 radnych. Obecnych na sesji było 15. 

Spoza grona radnych Rady Gminy w sesji udział wzieli:  

1.Jerzy Kotarski - wójt gminy Sędziejowice 

2.Mirosław Potasiak - sekretarz gminy Sędziejowice 

3.Krzysztof Zawadzki - kierownik Gminnej Jednostki Usług Komunalnych                                      

                                      w Sędziejowicach. 

4.Aleksandra Andrysiak - kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

                                         w Sędziejowicach. 

5. Beata Magdziak - kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Sędziejowicach 

6. Tomasz Mielczarek - komendant Gminny OSP 

7. Agnieszka Papuga - kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy  

                                  w Sędziejowicach. 

8. Jan Similak - radca prawny 

9. Grzegorz Brożyńki - dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Sędziejowicach 

10. Grzegorz Dębkowski - skarbnik Gminy Sędziejowice 

11. Dariusz Matuszkiewicz - p.o. Kierownika Referatu RiRW 

12.Marek Krawczyk - radny Powiatu Łaskiego  

13. Barbara Potasiak - radny Powiatu Łaskiego 

14.Krzysztof Jaworski - dyrektor ZS w Marzeninie 

15. Mariusz Mróz - kierownik PZD w Łasku 

16. Sołtysi w liczbie-21 (w tym 3 sołtysów radnych) 

 

PUNKT 1 

Przewodniczący Rady Gminy- Dariusz Cieślak otworzył sesję Rady Gminy 

wypowiadając formułę:,,Otwieram VI sesję Rady Gminy Sędziejowice”. Powitał 

przybyłych radnych Rady Gminy, Wójta Gminy oraz kierowników Urzędu Gminy i 

gminnych jednostek organizacyjnych. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum. 



Na stan pietnastu radnych w sesji udział wzięło 15 radnych. Obrady były więc 

prawomocne. 

 

PUNKT 2 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad, nie wprowadzono zmian. 

Wobec czego porządek dzienny VI sesji brzmiał następująco: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad V sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działalności między sesjami. 

5. Informacja o działalności Wójta Gminy, Urzędu Gminy i gminnych jednostek  

    organizacyjnych w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje. 

7. Podjęcie uchwał: 

     1/ w sprawie udzielenia dotacji celowej na zakup materialów do wymiany instalacji    

         centralnego ogrzewania dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Pruszkowie; 

     2/ w sprawie dokonania zmian budżetu gminy Sędziejowice na 2015 rok; 

     3/ w sprawie wyboru sołtysa i członków rady sołeckiej w sołectwach gminy   

         Sędziejowice; 

     4/ w sprawie określenia kryteriów stosowanych na drugim etapie postępowania    

        rekrutacyjnego do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach       

        podstawowych prowadzonych przez Gminę Sędziejowice. 

8. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wysokości śrdnich wynagrodzeń nauczycieli na  

    poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez  

    Gminę Sędziejowice. 

9. Przyjęcie sprawozdania z funkcjonowania placówek kultury na terenie gminy  

    Sędziejowice. 

10. Odpowiedzi na interpelacje. 

11. Zapytania i wolne wnioski 

12. Zakończenie obrad. 



W wyniku głosowania- 15 głosami ,,za” Rada Gminy przyjęła proponowany porządek 

obrad. 

 

PUNKT 3 

Zwyczajowo pół godziny przed obradami protokoły wyłożono do wglądu. Do 

protokołów z obrad V sesji Rady Gminy nie wniesiono uwag. 

W wyniku głosowania- 15 głosami ,,za” Rada Gminy przyjęła protokół 

 w przygotowanym brzmieniu. 

 

PUNKT 4 

Pan Dariusz Cieślak- Przewodniczący Rady Gminy przedłożył ustną informację 

 o działalności w okresie międzysesyjnym. W wystąpieniu poinformował:  

1. 4 stycznia byłem wspołorganizatorem I Turnieju Noworocznego Piłki Nożnej                               

    w Sędziejowicach. Ufundowałem i wręczyłem również nagrodę dla najlepszego    

     zawodnika turnieju . 

2. 9 stycznia wziąłem udział w spotkaniu Noworocznym Powiatu Łaskiego. W trakcie      

    uroczystości nagrodzono przedsiębiorców i działaczy społecznych z terenu powiatu.    

    Z naszej gminy wyrożnieni zostali paliwa ,,Aga” i Daniel Angerman, wieloletni radny    

     naszej gminy. 

3. 15 stycznia br. reprezentowałem Radę Gminy Sędziejowice na spotkaniu opłatkowo –  

     noworocznym Środowiskowego Domu Samopomocy w Sędziejowicach. 

4. Dzień później wziąłem udział rownież w spotkaniu noworocznym organizowanym    

    przez Zarząd Gminny PSL oraz Gminny Ośrodek Kultury. 

5. 17 stycznia br. reprezentowałem Gminę Sędziejowice na gali finałowej Szlachetnej    

    Paczki w powiecie łaskim. Również GOK w Sędziejowicach. 

6. W poniedziałek 12 stycznia br. reprezentowałem gminę na spotkaniu dotyczącym    

      inicjatywy ufundowania sztandaru dla Komendy Powiatowej Policji w Łasku.    

     Jednogłośnie zdecydowano o konieczności powołania Społecznego Komitetu ds.  

     Ufundowania Sztandaru, w którego skład wejdą władze powiatu i gminy oraz    

     przedstwiciele organizacji pozarządowych. Tydzień później, 19 stycznia br.  

      w   Starostwie Powiatowym w Łasku odbyło się I posiedzenie Komitetu, w którym    



     również wziąłem udział. 

7. 23 stycznia br. w Zespole Szkół Ogolnokształcących w Sędziejowicach odbyło się  

     II Forum Profilaktyczne z Sędzią Anną Marią Wesołowską, w którym wspólnie z  

    Wójtem oraz liczną reprezentacją radych wzieliśmy udział. 

8. 26 stycznia miałem przyjemość uczestniczyć w uroczystym wręczeniu medali za    

     długoletnie pożycie małżeńskie w Urzędzie Stanu Cywilnego w Sędziejowicach. 

9. 28 stycznia br. wziąłem udział w posiedzeniu komisji budżetu, rolnictwa i ochrony  

     środowiska oraz przygotowałem i poprowadziłem V sesję Rady Gminy Sędziejowice. 

10. 19 lutego br. byłem uczestnikiem szkolenia organizowanego przez Regionalną Izbę  

      Obrachunkową nt. ,,Uchwalania budżetu jednostki samorządu terytorialnego oraz  

      kontrola jego wykonania”. 

11. 20 lutego br. wziąłem udział w posiedzeniu komisji kultury, sportu, zdrowia, oświaty  

     i spraw socjalnych, a 25 lutego w komisji budżetu rolnictwa i ochrony środowiska. 

12. 24 lutego br. uczestniczyłem w nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Łaskiego na której  

      wybrano nowego Starostę Łaskiego – Panią Teresę Wesołowską. W imieniu  

      samorządu Gminy Sędziejowice oraz wszystkich mieszkańców przekazałem Pani  

     Satroście gratulacje oraz życzenia powodzenia na nowym stanowisku. Na tej samej  

      sesji wybrano również nowego Przewodniczącego Rady Powiatu Łaskiego, którym  

       został Pan Marek Aulak. 

13. Przygotowałem i prowadzę VI sesję Rady Gminy Sędziejowice.  

Nie podjęto dyskusji. W wyniku głosowania- 15 głosami ,,za”  Rada Gminy przyj ęła 

informacj ę Przewodniczącego Rady Gminy o działalności z okresu między sesjami. 

 

PUNKT 5 

Informację o działałności Wójta Gminy. Urzędu Gminy i gminnych jednostek 

organizacyjnych w okresie od 22 grudnia do 17 lutego 2014r. Radni i sołtysi otrzymali 

we wcześniejszym terminie celem zapoznania. Informacja w załączniku do protokołu. 

Nie podjęto dyskusji. W wyniku głosowania- 15 głosami ,,za'' Rada Gminy przyjęła 

powyższą ,,informację” do akceptującej wiadomości.  

 

 



PUNKT 6 

Interpelacje zgłosili 

1. Pan Roman Masiera- interpelował w sprawie: 

1/ umieszczenia znaków drogowych ,,nazwa miejscowości” w Korczyskach 

2/ naprawy zjazdu z drogi wojewódzkiej  w kierunku miejscowości Osiny; 

3/ naprawy drogi powiatowej w Sędziejowice- Buczek – Dobra- Żagliny 

4/ dokonania przez Komisję BRiOŚ terenowego przeglądu dróg gminnych. 

2. Pan Marek Woźniak- interpelował w sprawie naprawy dróg gminnych w sołectwie 

Pruszków (ul. Źródlana, ul. Górna) 

3. Pani Teresa Kocik- interpelowała  sprawie wycinki drzew w miejscowości Kozuby 

Nowe (od posesji Pana Markowskiego do posesji Pani Wrąbel) 

4. Pan Marek Okupiński- intepelował w sprawie naprawy drogi powiatowej w 

miejscowości Marzenin (ul. Zduńska od skrzyżowania z ul. Piaskową do wjazdu na drogę 

ekspresową S8 oraz od mostu na rzece Grabi do Woli Marzeńskiej) 

5. Pani Danuta Kardas- interpelowała w sprawie uprzątnięcia śmieci znajdujących się w 

rowie w okolicach piekarni w miejscowości Sędziejowice. 

6. Pani Jolanta Urbaniak- interpelowała w sprawie postawienia drogowskazu w 

miejscowości Grabia. 

7. Pani Jolanta Urbaniak- interpelowała w sprawie naprawy drogi 

8. Pan Dariusz Cieślak – interpelował w sprawie postawienia oznaczników ,,od numeru 

do numeru” przy drodze Lichawa- Kamostek. 

9. Pan Tomasz Kopka- interpelował w sprawie naprawy drogi powiatowej w Rososzy i 

poboczy przy tej drodze. 

 

PUNKT 7 

ppkt 1 

Przewodniczący udzielił głosu Pani Jolancie Urbaniak- przewodniczącej Komisji 

BRiOŚ odczytała opinię Komisji na VI sesji Rady Gminy,Opinia w załączniku do 

protokołu. 



Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej na zakup materiałów do wymiany instalacji centralego ogrzewania dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Pruszkowie.nie podjęto dyskusji. 

W wyniku głosowania- 15 glosów ,,za” podjęła uchwałę nr VI/27/15 z dnia 26 lutego 

2015r. W sprawie udzielenia dotacji celowej na zakup materiałów do wymiany 

instalacji centralego ogrzewania dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Pruszkowie.Ustawa stanowi kolejny załącznik do protokołu. 

 

ppkt 2 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie dokonaia zmian 

budżetu gminy Sędziejowice na 2015 rok. Nie podjęto dyskusji. 

W wyniku głosowania- 15 głosow ,,za” podjęła uchwałę nr VI /28/15z dnia 26 lutego 

2015r. W sprawie dokonania zmian budżetu gminy Sędziejowice na 2015 rok. 

Uchwała stanowi kolejny załącznik do protokołu. 

ppkt 3 

Przewodniczacy Rady Gminy odczytał projekt w sprawie wyboru sołtysa i członków 

rady sołeckiej w sołectwach gminy Sędziejowice. Nie podjęto dyskusji. 

W wyniku głosowania- 15 głosów ,,za” podjęła uchawłę nr VI/29/15 z dnia 26 lutego 

2015r. W sprawie wyboru sołtysa i członków rady sołeckiej w sołectwach gminy 

Sędziejowice. Uchwała stanowi kolejny załącznik do protokołu. 

 

ppkt 4 

Przewodniczący udzielił głosu Panu Markowi Okupi ńskiemu- przewodniczącemu 

Komisji KSZOiSS,- odczytał opinię Komisji w sprawie określenia kryteriów 

stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Sędziejowice.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt w sprawie określenia kryteriów 

stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli, odziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Sędziejowice. 

Nie podjęto dyskusji. 



W wyniku głosowania- 15 głosów ,,za”podjęła uchawłę nr VI/30/15 z dnia 26 lutego 

2015r. W sprawie określenia kryteriów stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Sędziejowice. 

Uchwała stanowi kolejny załącznik do protokołu. 

 

PUNKT 8 

Rada Gminy Sędziejowice zapoznała się ze sprawozdaniem z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zaowdowego w szkołach 

prowadzonych przez gminę Sędziejowice i nie wniosła uwag. 

 

PUNKT 9 

Przewodniczący udzielił głosu Panu Markowi Okupińskiemu - przewodniczącemu 

Komisji KSZiSS, odczytał sprawozdanie z przeglądu terenowego placówek kultury na 

terenie gminy Sędziejowice, tj. Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki 

Publicznej.Rada Gminy przyjęła sprawozdanie 15 glosami ,,za”. Sprawozdanie w 

załączniku do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

PUNKT 10 

Po wznowienu obrad po przerwie, odpowiedzi na zgłoszenie interpelacji (pkt 6 porządku 

obrad) udzielił Pan Jerzy Kotarski – wójt gminy: 

1/ interpelacje dot. dróg powiatowych zostaną skierowane zgodnie z właściwością do 

PZD w Łasku, 

2/ naprawa drogi w miejscowości Podule po sporządzeniu projektu technicznego, 

3/ bieżąca naprawa dróg zostanie wykonana niezwłocznie, przy sprzyjających do tego 

warunkach atmosferycznych, 

4/ znak w miejscowości zostanie zgłoszony do firmy drukarskiej, 

5/ rów w miejscowości zostanie uporządkowany przez pracowników GJUK, 

6/ wycinka drzew w miejscowości Kozuby Nowe po dokonaniu oględzin 

drzew,zakwalifikowaniu drzewa zostaną zgłoszone do Starostwa Powiatowego w Łasku, 

celem wydania decyzji na ich usunięcie. 



PUNKT 11 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

1/ sołtys Tomasz Kopka- zapytał czy właściciel działki ma prawa ogradzać swoją 

własność w całości. 

Radca Prawny Jan Similak - odpowiedział, że jeśli ogrodzenie zostanie postawione                        

w granicy  ma prawo ogradzania swojej własności w całości. 

2/ sektetarz gminy Mirosław Potasiak- poinformował o konkursie sołectw i porposil                  

o zgłoszenie się sołectw chętnych do wystąpienia w konkursie. Poprosił o uczulenie 

mieszkańców na fałszywe pisma jakie się pojawiają, podszywające się pod PG 

Dystrybucja w sprawie zmian w numerach kont. 

3/ sołtys Jerzy Sztuka- zapytał czy w czasie wymiany rurociągu na ul. Leśnej zostaną 

mieszkańcom postawione beczkowozy z czystą wodą. 

Wójt Gminy Jerzy Kotarski - nie będzie takiej potrzeby ponieważ, nowy rurociąg 

zostanie wybudowany obok starego. 

4/Grzegorz Brożyński- zaproponował by skorzystać z możliwości przekaznia 1% dla 

rodzin potrzebujących z ternenu naszej gminy. Zaprosił na wernisaż znanej marki. 

Poinformował o terminie dni Sędziejowic, połączonym z dniem dziecka. 

5/ sołtys Marian Dzierżawski- zaproponowł, by zorganizować w dniu dzisiejszym 

zbiorkę z przeznaczeniem dla Aleksandra Marek z wsi Grabia. 

 

PUNKT 12 

Przewodniczący podziękował wszytkim za udział w posiedzeniu i dokonał zamknięcia 

obrad wypowiadając formułę:,,Zamykam VI sesję Rady Gminy Sędziejowice” 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

  

  

     Protokolant         Przewodniczący Rady Gminy 

 

Agnieszka Szewczyk         Dariusz Cieślak 


